

----- Forwarded message -----

From: **MRO McGill Communications** <mcgillstaff.mro@mcgill.ca>

Date: Tue, Feb 23, 2021 at 9:33 AM

Subject: Return to on-campus activity in Fall 2021 / Reprise des activités sur le campus à l'automne 2021

To: x-All McGill Staff <x-AllMcGillStaff@campus.mcgill.ca>, 000-All McGill Students <x-000-AllMcGillStudents@campus.mcgill.ca>

This message is sent on behalf of Christopher Manfredi, Provost and Vice-Principal (Academic) and Yves Beauchamp, Vice-Principal (Administration and Finance). Ce message est envoyé au nom de Christopher Manfredi, vice-principal exécutif et vice-principal aux études, et d'Yves Beauchamp, vice-principal (Administration et finances).

Dear members of the McGill community,

As we enter the final weeks of an extraordinary academic year, questions have naturally been raised about plans for 2021-2022. We write to confirm that McGill will return to in-person teaching beginning in Fall 2021. While some components of courses will harness the pedagogical benefits of online teaching, students and teaching staff should plan for a return to more regular rhythms of on-campus academic activity by September. With this in mind, student residences will be open in Fall 2021 with the usual guarantee of accommodation to all eligible first-year students who request it. We will likewise continue to develop plans for a progressive return to on-campus work for administrative and support staff, with the goal of achieving a regular presence by September 2021.

The health and wellbeing of our community will of course remain a top priority, and all necessary health and safety measures will continue to be implemented to ensure that our campuses remain safe places to learn and to work in the coming year. While the evolution of the public health situation in Quebec cannot be known with certainty, we are confident in our collective capacity to deliver academic programs and university services in a way that meets the standards of excellence expected of McGill University while continuing to ensure the safety of our community.

We appreciate that you will have questions in the coming weeks and months and we commit to providing regular updates as we prepare for a return to on-campus activity.

With best wishes,

Christopher Manfredi, Provost and Vice-Principal (Academic)
Yves Beauchamp, Vice-Principal (Administration and Finance)

Chers membres de la communauté mcgilloise,

Nous entamons déjà la dernière partie d'une année universitaire hors du commun et, naturellement, nous recevons des questions au sujet de l'année 2021-2022. Aujourd'hui, nous vous confirmons que l'enseignement en présentiel reprendra à l'automne 2021 à McGill. Nous continuerons de profiter des aspects intéressants de l'enseignement en ligne pour certains cours, mais les étudiants et le personnel enseignant doivent se préparer à se rendre plus régulièrement sur les campus d'ici septembre. À l'automne 2021, les résidences étudiantes ouvriront leurs portes, comme d'habitude, à tous les étudiants de première année admissibles qui en feront la demande. Nous continuerons également de planifier le retour progressif du personnel administratif et de soutien sur les campus d'ici septembre 2021.

Il va sans dire que la santé et le bien-être de notre communauté demeurent notre priorité et que nous continuerons d'appliquer toutes les mesures nécessaires afin que nos campus soient des endroits où chacun d'entre nous pourra étudier et travailler en toute sécurité. Nous n'avons aucune certitude quant à l'évolution de la situation sanitaire au Québec. Cela dit, nous croyons en notre capacité collective d'offrir des programmes et des services universitaires à la hauteur des attentes, tout en continuant de veiller à la sécurité de notre communauté.

Au cours des prochaines semaines et des prochains mois, nous ferons le point régulièrement afin de répondre à vos questions au sujet de ce retour progressif sur les campus.

Cordiales salutations,

Christopher Manfredi, vice-principal exécutif et vice-principal aux études Yves Beauchamp, vice-principal (Administration et finances)